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فراخوان جایزه 
پژوهش های ادبی سیمین 

منتشر شد
برگزاری یک همایش با محوریت پژوهش های 

ادبیات داستانی ایران

صفحه1

ماجرای قاچاق 
دختران و زنان

به کشورهای عربی
درخواست ابتکار از مجلس

همراه با تحلیل خبر

شهردار صدرا عنوان کرد؛

توجه ویژه به ارتقای سرانه فضای سبز
شهری صدرا

توسعه فاز دوم اکو پارک در مرحله طراحی

حضور بازرسان نامحسوس در بازار شب عید؛

 یکی از فروشگاه های بزرگ فرش در شیراز 
متقلب از آب درآمد

معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده گفت: از رئیس مجلس 
قاچاق  با  مبارزه  به لایحه  تا سریع تر  دارم  اسلامی درخواست  شورای 
راه  می تواند  قانون  این  کنند، چون  تصویب  را  آن  و  بپردازند  انسان 

بسیاری از سوءاستفاده ها را ببندد و به کمک دختران ما بیاید.
به گزارش رویداد۲۴ ، معصومه ابتکار معاون رئیس جمهوری در امور 
موضوع  به  اشاره  با  ایلنا،  خبرنگار  با  وگو  گفت   در  خانواده  و  زنان 
قاچاق انسان و خطر آن برای دختران و زنان کشور، گفت: این یک 
موضوع جهانی است و متأسفانه درصد عمده از افراد در موضوع خرید 
و فروش انسان، شامل زنان و دختران هستند که علت اصلی آن هم 
بهره برداری جسمی و بردگی جنسی است، یعنی این ها وادار به بردگی 

می شوند.
وی ادامه داد: در ماجرای قاچاق انسان، گاهی با وعده هایی افراد را به 
سمت خود می کشند، اما وقتی فرد به مقصد می رسد، متوجه می شود راه 

برگشتی ندارد و در واقع وارد یک دام شده است.
در  افزود:  آنلاین  فضای  در  فعالیت  برای  بر آگاهی  تأکید  با  ابتکار 
مورد چنین مسائلی اولین موضوع آگاهی در مورد مخاطرات شبکه های 
قاچاق و سوءاستفاده هایی است که اتفاق می افتد و بخشی از آن به سواد 

دیجیتال مربوط است، در فضای مجازی برخلاف فضای واقعی که افراد 
اساس  مجازی  فضای  در  است،  اعتماد  روابط  اساس  و  می شناسیم  را 
روابط بر بی اعتمادی است که آموزش کافی داده نشده و در واقع این 

موضوع یکی از پیشنهادهای ما برای آموزش در سطح دبستان است.
معاون آموز زنان و خانواده رئیس جمهوری با اشاره به متلاشی کردن 
باندهایی که اخیراً توسط نیروی انتظامی و وزارت کشور و نهادهای 
بین المللی اتفاق افتاده است، بیان کرد: کشورهای مختلف دختران را 
باند  این  خوشبختانه  که  می دادند  فریب  بی اساس  بسیار  وعده های  با 
متلاشی شد، ولی احتمالًا باندهای دیگری هم باشند به خصوص باندهای 
بین المللی، پس مهمترین مسئله آگاهی و نظارت دستگاه های امنیتی و 

نظارتی است.
وی در مورد قانون مبارزه با قاچاق انسان گفت: الان مدتی است که 
پرداختن به این قانون در مجلس متوقف مانده، این قانون به همه ابعاد 
قاچاق و خرید و فروش آن پرداخته و از رئیس مجلس شورای اسلامی 
درخواست دارم تا سریع تر به این موضوع بپردازند و آن را تصویب 
کنند. چون این قانون می تواند راه بسیاری از سوءاستفاده ها را ببندد و 
به کمک دختران بیاید و همچنین لایحه تأمین امنیت زنان هم در این 

زمینه ورود کرده که امیدواریم این لایحه هم به سرانجام برسد.
ابتکار ادامه داد: متأسفانه در منطقه، برخی کشورهای عربی در مسئله 
و  بین الملل  سطح  در  و  دارند  بسزایی  سهم  دختران  و  زنان  قاچاق 

سازمان های بین المللی با آنها هیچ برخوردی نمی شود، یکی از علت ها 
به  را  افراد  از  دارند و خیلی  بالایی  بسیار  مالی  این است که پشتوانه 

عنوان کارگرهای خانگی جذب می کنند.
سطح  در  تا  است  نیاز  که  اراده ای  آن  متأسفانه  اما  کرد:  بیان  وی 
نیز  از آن جاها  اروپایی دیده شود که خیلی  بین المللی و کشورهای 
مباحث  در  دوگانگی  اینجا  و  ندارد  وجود  است،  دختران  این  مقصد 
حقوق بشری دیده می شود که گاهی درست یا نادرست به یک نفر 
توجه ویژه می کنند و گاهی هزاران دختر به همان کشورهای اروپایی 
قاچاق می شوند و در صنعت پورن و مسائل جنسی مورد استفاده قرار 
می گیرند و سکوت عجیبی در این رابطه وجود دارد، چون آنها دریافت 
کننده این خدمات هستند و آنقدر از نظر مالی در این موضوع پشتوانه 
قوی وجود دارد که خیلی وقت ها چنین مسئله هایی اصلًا دیده نمی شود.
مالی  پشتوانه  دلیل  به  گاهی  دنیا  در  قاچاق ها  نوع  این  گفت:  ابتکار 
برای خودشان  دارند  نفوذی که در حکومت ها  دارند و همینطور  که 

مصونیت ایجاد می کنند و عملًا خیلی از معاملات دنیا را می چرخانند.
وی با اشاره به اثر فضای دیجیتال بر این موضوع افزود: قبلًا وقتی که 
فضای دیجیتال نبود، افراد باید در یک شبکه فیزیکی با فرد مورد نظر 
خود ارتباط برقرار می کرد، اما الان با فضای مجازی به راحتی می توان 
با یک فرد ارتباط برقرار کرد و او را فریب داد، برای همین آگاهی 
برای دختران و پسران جوان مهمترین مسئله است، فراموش نکنیم که 
این فضا خدمات بسیار خوبی برای آموزش آگاهی و مهارت افزایی 
و تعاملات اقتصادی و اجتماعی برای ما دارد و فقط موضوع این است 
که مهارت و آموزش برای حضور در آن نیاز است که این موضوع به 
خصوص برای خردسالان و نوجوانان بسیار حائز اهمیت است، چون 
حتی گاهی از روی کنجکاوی به سمت سایت های خطرناکی کشیده 

می شوند که تمام زندگی آنها را نابود می کند.
این گروه های فاسد  افرادی که در دام  با اشاره به گروه سنی  ابتکار 
می افتند، گفت: طبعاً رنج سنی که در این مسئله به مشکل می خورد، 
نوجوان ها و جوان ها است و بیشتر آنها واقعاً فریب می خورند، چون 
که  می دهند  نشان  افراد  این  آینده  برای  دروغین  تصویرهای  آنقدر 
موضوع  این  در  هم  خانواده ها  برخی  کم  خیلی  تعداد  به  متأسفانه 
همراهی می کنند، چون واقعاً فکر می کنند که فرصتی برای فرزندشان 
اینها دام و فریب بوده و وقتی که  وجود دارد، در صورتی که همه 
فرد دستش از همه جا کوتاه شد و متوجه اصل ماجرا شد دیگر هیچ 
کاری نمی تواند انجام دهد و در آن شرایط خود هیچ کاری نمی تواند 
انجام دهد، مگر اینکه از طریق نیروهای امنیتی و اینترپل و عملیات 

بین المللی به کمک او بروند تا نجات پیدا کند.

درخواست ابتکار از مجلس

مشاور نظام صنفی کشاورزی:

که  باغداری  دارد  دلیلی  چه  گفت:  کشاورزی  صنفی  نظام  مشاور 
پرتقالش را بر روی درخت  ۲ تا ۳۰۰۰ تومان فروخته و قیمت آن داخل 
انبارهای سورتینگ و سردخانه ها کیلویی ۶ تا ۷۰۰۰ تومان  شده به دست 

مصرف کننده کیلویی ۲۰ هزار تومان برسد؟
محمد جواد خاکزاد در گفت و گو با ایسنا با بیان اینکه بحث گرانی در 
بازار ارتباط مستقیمی با حضور دلالان و سوداگران مابین تولیدکنندگان 
و مصرف کنندگان دارد، اظهار کرد: دولت بایستی در این میان تعیین و 
تکلیف کند؛ یعنی یا ساماندهی بازار میوه را به تشکل ها و تولیدکنندگان 
مرتبط واگذار کند و خودش نقش نظارتی داشته باشد یا اینکه مستقیماً وارد 
عرصه شود و بازار را کنترل کند، زیرا دلیلی ندارد باغداری که محصول 
پرتقالش  را بر روی درخت  ۲ تا ۳۰۰۰ تومان فروخته و داخل انبارهای 
سورتینگ و سردخانه ها  ۶ تا ۷۰۰۰ تومان شده به دست مصرف کننده 
کیلویی ۲۰ هزارتومان برسد.وی ادامه داد: صاحبان سردخانه و سورتینگ 
داران به دنبال منافع جزیره ای خودشان هستند و وظیفه خود را در تقسیم 
سود با کشاورز انجام نمی دهند و با وجود اینکه تولیدکننده یکسال تمام 
برای کود، سم و آب هزینه پرداخت می کند و سختی زیادی می کشد ولی 
سود اصلی به جیب  سورتینگ داران می رود و اخیراً نیز سود به دلالانی 
می رسد که بازار را شناسایی کرده و در مواقعی وارد بازار می شوند.مشاور 
نظام صنفی کشاورزی با اشاره به اینکه از گرانی میوه در بازار آگاه هستیم 
اصلی  سود  متأسفانه  افزود:  نمی رود،  تولیدکننده  جیب  به  پول  این  ولی 
به جیب عده ای سوداگر رفته و  از فروش محصولات کشاورزی  حاصل 

به جای بازگشت به بخش کشاورزی و توسعه آن، در  بخش های دیگر 
سرمایه گذاری می شود.

از آن  بعد  خاکزاد تصریح کرد: اوج تولید میوه در آبان و آذر است و 
شود.  آوری  جمع  زمین  روی  از  کشاورزی  بخش  تولیدات  کل  بایستی 
بیشتر کشاورزان به دلیل اینکه یکسال هزینه کرده اند بدهکار بانک، بیمه 
و فروشگاه های سم یا کارگزاران نهاده ها هستند و به همین دلیل مجبورند 
محصولاتشان را هرچه سریع تر بفروشند که بیشترین آسیب را هم می بینند. 
از آن طرف کشاورزانی هم که محصولاتشان را در انبار برای شب عید 
نگهداری می کنند  هم با پایین ترین قیمت محصولاتشان را عرضه می کنند 
و سودی از فروش آن نمی برند. دبیر اجرایی نظام صنفی کشاورزی استان 
مازندران با بیان اینکه گاهی دیده می شود اختلاف قیمت میوه از زمین تا 
کف بازار به  حدود ۱۰۰ درصد می رسد، گفت: تعدد دلالان و شناسایی 
بایستی  دولت  و  است  میوه شده  به گرانی  منجر  مختلف  مقاطع  در  بازار 

هرچه سریع تر در این بخش تعیین تکلیف کند.

سرباز  با  مجلس  نماینده  یک  درگیری  از  ماه  یک  از  بیش  گذشت  با 
پلیس راهور که بر سر اصرار برای ورود غیرمجاز به خط ویژه رخ داد، 
پیگیری ها حکایت از پابرجا بودن شکایت از این نماینده و انتظار برای 

صدور حکم قضایی دارد.
به گزارش ایسنا، اوایل بهمن ماه امسال بود که خبر درگیری با یک سرباز 
افکار  بلافاصله  و  شده  منتشر  کشور  رسانه ای  فضای  در  انتظامی  نیروی 
عمومی را تحت تأثیر خود قرار داد، چرا که در طرف دیگر درگیری نه 
افرادی که معمولًا به ذهن می آید، بلکه این بار یک نماینده مجلس شورای 
اسلامی بر سر ورود غیرقانونی به خط ویژه اتوبوس با سرباز پلیس راهور 

درگیر شده و به گفته این سرباز یک سیلی نیز به گوش او نواخته بود.
موضوع به سرعت و در ابعاد وسیعی منتشرشده و گرچه در ابتدا علی اصغر 
اما  تکذیب کرد،  را  موضوع  شده  مجلس  وارد  سبزوار  از  که  عنابستانی 
سرباز  از   ... و  بزرگ  تهران  راهور  پلیس  رئیس  ناجا،  فرمانده  حمایت 
مجلس  عضو  این  که  آنچه  با  ماجرا  اصل  که  بود  آن  از  حاکی  مذکور 

شورای اسلامی عنوان کرده تفاوت دارد.
انتشار ویدیویی از صحنه درگیری این موضوع و اظهارات این نماینده   
مجلس بار دیگر با واکنش افکارعمومی مواجه شد و سرانجام عنابستانی  با 
انتشار ویدیویی اقدام به عذرخواهی »بابت تمام کارهای کرده و نکرده« 

کند.
سردار حسین ذوالفقاری، معاون انتظامی وزیر کشور در گفت وگو با ایسنا 
قوه  و  مجلس  انتظامی،  نیروی  بین  مسئله  این  این موضوع گفت:  درباره 
به  با توجه  ما هم در جلسه ای موضوع را مطرح کردیم و  قضاییه است. 

اینکه دستگاه قضا و مجلس و ناجا موضوع را پیگیری می کنند، دیگر ما 
در وزارت کشور ورود جداگانه ای به مسئله نداشتم. او با اشاره به برگزاری 
جلسه ای در این خصوص گفت: در این جلسه بنا شد موضوع دقیقاً بررسی 
شود و بر اساس آنچه که در صحنه اتفاق افتاده دستگاه قضایی حکم را 
صادر کند.ذوالفقاری افزود: در همین جلسه مذکور  فرمانده محترم ناجا و 
مجلس موضوع را پیگیری کردند و بنا شد گزارشی تهیه شود و در نهایت 

تصمیم گیری با سیستم قضایی است.
گفت وگو  در  نیز  ناجا  راهور  پلیس  رئیس  هادیانفر،  کمال  سید  سردار 
با  عنابستانی  علی اصغر  درگیری  پرونده  درباره آخرین وضعیت  ایسنا  با 
قضایی  مقام  طریق  از  هم اکنون  موضوع  این  گفت:  راهور  پلیس  سرباز 
دنبال می شود. ایشان یکبار دعوت شدند و موضوعات هم آنجا مطرح شد.

هادیانفر با تأکید بر اینکه مقام قضایی همچنان پیگیر این موضوع است، 
گفت: ملاقات ها و جلسه های بعدی و ... نیز انجام خواهد شد و ما منتظر 
اقدامات قضایی هستیم.رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی ناجا درباره اینکه 
آیا پلیس شکایت خود را در این خصوص پس گرفته است یا خیر گفت: 
شکایت ما  همچنان پابرجاست و دستگاه قضایی در حال رسیدگی به آن 
است. ارجاع موضوع به دستگاه قضایی و انتظار برای صدور رأی از سوی 
این قوه، نه تنها مطالبه دو مقام مسئول، بلکه مطالبه جدی افکار عمومی 
نیز محسوب می شود. شاید اگر پیش از این و در ماجرای درگیری با یک 
سرباز پلیس در فرودگاه مهرآباد و مواردی مشابهی از این دست، قاطعیت 
بیشتری در برخورد با عاملان انجام شده و موضوع به یک دیده بوسی و 

عذرخواهی ختم نمی شد، امروز شاهد تکرار این نوع اتفاق نبودیم.

کرونا 
در شیراز متعجب

شد!


